

卫理公会以萨迦守望者 27/7-02/08/2023

七月第五个星期的祷告事项

一、家庭祭坛

1. 为每一个基督徒家庭能重视与实践信仰传承祷告。家庭是教会最基本的组成单位，愿基督徒都能像约书亚一样，带领整家人火热事奉主，将火热的心传承给子孙，以致整个家在神在人眼中都成为蒙福的一家。
2. 为着家庭中的病痛者祷告。祈求天父上帝怜悯医治每一位患病、正与病魔搏斗的家人；愿天父的爱触摸他们，使他们经历从神而来的平安；又求天父赐给他们信心、盼望和勇气，靠着神坚持到底。

二、教会使命

1. 世界经济大萧条带来许多百姓失业，手停口也停，一家人的生活面临窘境。加上通货膨胀，人民更是面临极大的经济压力。祷告教会能对经济面临困难的家庭有同理心和爱心，伸出援手给予物资上的帮助，助人度过难关。
2. 祷告弟兄姐妹有勇气和智慧来联系与关怀失丧的人，使他们能归向真葡萄树基督的怀抱，领受救恩，生命活得更丰盛。

三、国家时事

1. 国内贸易及生活成本部长拿督斯里沙拉胡丁逝世，享年 61 岁。沙拉胡丁生前曾为了改善百姓的生活而奋斗，在他出任内贸部长期间，曾推出怜悯菜单，减轻低收入群体负担，让人民不会因经济困难而挨饿。求主慰藉家属，也继续兴起能为人民百姓利益而战的领袖在这个岗位上服事。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/07/24/582777>

2. 英国乐团 The 1975 日前到马来西亚「Good Vibes Festival」音乐节表演时，主唱马修希利 (Matty Healy) 在台上与男贝斯手罗斯 (Ross MacDonald) 上演「男男激吻」，过程中还抨击大马的限制 LGBT (跨性别族群) 的政策，引发大马政府下令取消整个音乐节活动，宣布 The 1975 以后不得在马来西亚演出。娱乐本身并无不好，只要不违反道德和正确的价值观。求主藉此事件提醒所有歌迷与粉丝，在参与娱乐活动的同时，要坚守正确的道德与价值观。

https://tw.news.yahoo.com/%E5%A4%A7%E9%A6%AC%E9%96%8B%E5%94%B1%E4%B8%8A%E6%BC%94%E7%94%B7%E7%94%B7%E5%90%BB-1975%E6%BC%94%E5%87%BA%E8%A2%AB%E8%BF%AB%E5%81%9C%E6%AD%A2-235719305.html?guccounter=1&guce_referrer=aHR0cHM6Ly9ndWNIlnlhaG9vLmNvbS8&guce_referrer_sig=AQAAAM9qriCHAGo-GsBLQycxfdzLjr3xc-Hs1lJkUbFmO6ySxKfVw6hd6sZuEnYlul9IoFL-g9NtVkC91RGxxPCdUwZFr6jvWZU5pTSgNfs9S7q7r2KH5wMuBghJYHde08s-KrkAi7xM9Y9ejHMZCiiPtODSPs8rEMsxkjU0F6dj7U-X

四、世界局势

1. 二战日军性奴 (慰安妇) 最后一批幸存者虽然已经年近九十，却仍为了从日本获得公开道歉和赔偿而奋斗。她们向愿意聆听的人讲述自己的创伤，希望自己即使记忆逐渐模糊，也不会被世界遗忘。求主亲自安慰她们内心的创伤，让他们从内心难以磨灭的阴影中得释放。

<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-66209744>

2. 非洲 14 个国家中至少一半的小麦进口依赖俄罗斯与乌克兰。俄罗斯宣布中止与乌克兰之间的协议，这导致谷物贸易受到限制，正受旱灾之苦的非洲国家严肃警告，当地数以百万计的百姓将面临严重粮食短缺。祷告，上主让国际组织介入及发挥影响力，确保谷物的贸易链不会中断，让非洲居民有足够的粮食维生。

<https://www.bbc.com/zhongwe>

The Methodist Issachar Watcher 27/7-02/08/2023

Prayer items 5th week of July

A.Family

1. Pray for every Christian family to value and practice family discipleship. The family is the most basic unit of the church. Pray that Christians can lead their families to serve the Lord fervently like Joshua and pass on the torch of faith to their children and grandchildren, so that the whole family will become a blessed family in God.
2. Pray for the sick in the family, that God will show mercy and heal family members who are struggling with their ailments; May the love of God touch them so that they can experience the peace of God; and pray that God will give them the faith, hope, and courage to persevere through their hardships.

B.Church

1. The great recession of the world economy has caused many people to be out of work, and the many families are facing financial problems because of it. Coupled with inflation, we are facing great economic pressure. Pray that the church will have empathy and love for families facing economic difficulties and extend a helping hand to those who are in need.
2. Pray for courage and wisdom to reach out to the lost, so that they and their households can return to the true vine, return to the embrace of Jesus Christ, and be saved.

C.Nation

1. Datuk Seri Salahuddin Ayub, Minister of Domestic Trade and Cost of Living, has passed away at the age of 61. During his lifetime, Salahuddin fought to improve the lives of the rakyat. During his tenure as Minister of Domestic Trade, he launched the 'Menu Rahmah' initiative to alleviate the burden of low-income groups so that the people would not go hungry due to economic difficulties. May the Lord comfort his family members and appoint a leader like him, who fight for the interests of the people, to serve in this position.
2. When the British band "The 1975" performed at the 'Good Vibes Festival' music festival in Malaysia a few days ago, lead singer Matty Healy and bassist Ross MacDonald staged a 'male-male kiss' on stage. During their performance, they also criticized Malaysia's anti-LGBTQ laws, which triggered the Malaysian government to order the cancellation of the entire music festival, and announcing the ban of any and all future performances of "The 1975" in Malaysia effective immediately. Entertainment in itself is not bad, but it must not violate morality and righteous values. May the Lord use this incident to remind all the fans that while participating in entertainment activities, they must still adhere to righteous morals and values.

D. World

1. Although the last survivors of Japanese military sex slaves (comfort women) in World War II are nearly 90 years old, they are still fighting for a public apology and compensation from Japan. They would tell their trauma to anyone who will listen, hoping that even as their memories fade, the world should not forget them. May the Lord comfort and heal their emotional and spiritual wounds and release them from the indelible shadow that lurks in their hearts.
2. At least half of the grain imports of 14 countries in Africa depend on supplies from Russia and Ukraine. Drought-stricken African countries are sternly warning that millions of locals will face severe food shortages after Russia announced they were killing off the Black Sea Grain deal with Ukraine, blockading the grain trade. Pray that the Lord will let international organizations to intervene and exert influence to ensure that the grain trade chain will not be interrupted, so that African residents have enough food to survive.

Pengawal Isakhar Methodist 27/7-02/08/2023

Doa minggu kelima Julai

A. Keluarga

1. Berdoa agar keluarga Kristian mementingkan dan mempraktikkan menwarisi kepercayaan dalam keluarga. Keluarga adalah unit asas dalam gereja, semoga semua Kristian seperti Yosua, memimpin sekeluarga melayani Allah, menwarisi keyakinan kepada keturunan, supaya sekeluarga menjadi yang berkenan dalam hati Allah.
2. Berdoa untuk orang yang sakit dalam keluarga. Mohon Allah merawat mereka yang sedang bertentang dengan penyakit, Mohon Kasih Sayang Allah memenuhi mereka, kesejahteraan Allah memenuhi mereka, memberkati mereka dengan keyakinan, harapan dan keberanian, teruskan bergantung kepada Allah.

B. Gereja

1. Kemelesetan ekonomi dunia telah menyebabkan ramai orang kehilangan pekerjaan, kehidupan keluarga menghadapi dilema yang besar. Ditambah dengan inflasi, rakyat menghadapi tekanan ekonomi yang hebat. Berdoalah agar gereja mempunyai empati dan kasih sayang terhadap keluarga yang menghadapi masalah ekonomi, dan memberikan bantuan material untuk menyenangkan kesukaran mereka.
2. Berdoa untuk saudara saudari dipenuhi keberanian dan kebijaksanaan untuk mengambil berat orang bukan percaya, agar mereka dalam mempercayai Yesus Kristus, menerima penyelamatan dan memperoleh kehidupan yang berlimpahan.

C. Negara

1. Datuk Seri Salahuddin, Menteri Perdagangan Dalam Negeri dan Kos Sara Hidup, meninggal dunia pada usia 61 tahun. Semasa hayatnya, Salahuddin berjuang untuk meningkatkan taraf hidup rakyat. Semasa menjadi Menteri Perdagangan Dalam Negeri, beliau melancarkan 'menu rahmah' bagi meringankan beban golongan berpendapatan rendah. Semoga Tuhan menyenangkan ahli keluarga beliau, dan terus membangkitkan pemimpin yang boleh memperjuangkan kepentingan rakyat untuk berkhidmat dalam jawatan ini.
2. Apabila kumpulan British The 1975 membuat persembahan di festival muzik "Good Vibes Festival" di Malaysia beberapa hari yang lalu, penyanyi utama Matty Healy dan pemain bass Ross MacDonald telah melakukan "ciuman lelaki-lelaki" di atas pentas. Semasa proses itu, mereka juga mengkritik dasar Malaysia yang menyekat LGBT (kumpulan etnik transgender). Akibatnya, seluruh festival itu telah dibatalkan oleh kerajaan Malaysia dan The 1975 dilarang membuat sebarang persembahan di Malaysia pada masa depan. Hiburan itu tidak buruk, selagi ianya tidak melanggar akhlak dan nilai yang betul. Berdoa agar Tuhan menggunakan kejadian ini untuk mengingatkan semua peminat semasa menyertai aktiviti hiburan, mereka haruslah mematuhi moral dan nilai yang betul.

D. Dunia

1. Walaupun mangsa terakhir hamba seks tentera Jepun (wanita penghibur) yang terselamat dalam Perang Dunia II berusia hampir 90 tahun, mereka masih berjuang untuk mendapatkan mohon maaf secara terbuka dan pampasan daripada Jepun. Mereka sudi memberitahu trauma mereka kepada sesiapa sahaja yang sudi mendengar, mereka berharap walaupun ingatan mereka semakin pudar, namun dunia tidak akan melupakan mereka. Semoga Tuhan menyembuhkan luka batin mereka dan membebaskan mereka dari ingatan buruk yang kekal di dalam hati mereka.
2. Sekurang-kurangnya separuh daripada import gandum dari 14 negara di Afrika bergantung kepada Rusia dan Ukraine. Negara-negara Afrika yang dilanda kemarau memberi amaran keras bahawa berjuta-juta penduduk tempatan akan menghadapi kekurangan makanan yang teruk selepas Rusia

mengumumkan ia menanggukkan perjanjian dengan Ukraine, mengekang perdagangan bijirin. Berdoa agr organisasi antarabangsa bercampur tangan dan menggunakan pengaruh untuk memastikan rantaian perdagangan bijirin tidak akan terganggu, supaya penduduk Afrika mempunyai makanan yang cukup untuk meneruskan kehidupan.